
Stockholms Golfförbund 
 

 
 

  Sida 1(2) 

 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte nr 6-2023 i SGDF 
 

Datum: 
 

Torsdagen den 5 oktober 2023 

Plats: 7 A – Strandvägen 7 A 
  
Närvarande: 
 

Gunilla Hamel, Lotta Hager, Maria Strömnes, Susanne Thorell, Fredrik 
Bengtsson, Bertil Rosvall (via Teams), Lars Nordlöf (adjungerad, SGDF:s 
Valberedning) Christina von Wachenfeld (adjungerand, SGDF:s Kansli) 
 
 
 

Frånvarande: --- 
  

 
Mötets öppnande 
Ordföranden öppnade styrelsemötet och hälsade de närvarande välkomna. 
 
Dagordning 
Föreslagen dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll 
Inga utestående punkter från föregående protokoll, varför detta lades till handlingarna 
 
Val av justerare 
Att jämte ordföranden utsågs Maria Strömnes att justera dagens protokoll. 
 
 
Korta statusrapporter 
Ekonomi & Kansli (MS) 
Vi följer budgeten bra. Septembers siffror och bokslut är i skrivande stund inte klara. 
Styrelsen diskuterade budget/verksamhetsplan -24 och beslutade tidsplanen när detta skall 
vara klart. Ambitionen är first draft i samband med decembermötet och både budget och VP 
klar VP 15 januari 2024. 
 
Efter diskussion beslöt styrelsen att budgetuppföljning 2023 skall vara mer noggrann och 
transparent. Utgifterna ska vara tydligare fördelade på kontonivå, vilket ska resultatera i 
jämnare fördelning av kostnaderna.  
 

 
Sektion Senior (ST) 
Serieslutspelet på Österåker gick bra. Allt rullar på. Statistik för tävlingar föregående år är 
producerad och publicerad på SGDF hemsida inför vår egen TKO-konferens. Redovisningen 
på klubbnivå ska kompletteras med Golfens SM-vecka-tävlingar 2023. 
 
Diskuterades behovet  av en Tävlingssamordnare (en ny kommitté, paraply). Styrelsen beslöt 
tillsätta en grupp ”task force” för snabb initiering av projektet. Uppdrogs åt Bertil att ansvara 
för detta projekt. 

 
Susanne och Bengt åker på SGF:s TKO-konferens 8-9 oktober. Stämmer sedan av med 
kansliet.  
 
Datum för SGDF:s TKO-konferens är den 25 oktober. Inbjudan går ut inom kort. 
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Ekonomiska redovisningen efter SM-veckan: Generellt mycket hög nöjdhetsgrad bland 
klubbarna vad gäller ersättningen vilken landar på ca 38 tusen kronor per arrangerad speldag. 
Därav avgår klubbs kostnad för funktionsärskläder. 

 
Junior: Omberg utan Stockholm, FB kollar varför inte Stockholm var inbjudna, samordning, 
TD/domare inom junior saknas och är mindre bra. Anders Bergh. 
 
 
Sektion Junior (FB) 
Fredrik B rapporterade att Sektion Junior är väl fungerande. En del nya namn har tillträtt 
under året och skapat energi och bidragit med kompetens och erfarenhet. Strategikonferens 
25 september var bra där grunden för säsongen 2024 lades. Nya tävlingstouren Slaget om 
Stockholm var varit succé och trots en stor omsättning och relativt höga kostnader gick 
touren 40 000 kr i ”vinst”. Över 500 startande i Minitour-tävlingar under 2023 = rekord.  
 
Fokusområde blir under 2024 blir att utveckla och öka tjejgolfen i distriktet.  
  
Frågan restes varför SGDF inte var inbjudet till av SGF arrangerat möte om framtida 
elitspelare på Omberg? Gunilla reser frågan till Svenska Golfförbundet. 
 
TD/domare inom junior saknas och är mindre bra. 
 
 
Övriga frågor 
Vid styrelsemötet diskuterades även förändringar kring honnörsomnämnanden, avtacknings - 
och julgåvor och gemensam julmiddag för alla SGDF:s sektionsmedlemmar i december. 
 
 
 
Nästa möte  
 
 
Styrelsemöte # 7  19 oktober, Ågesta GK   
 
 
 
Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat 

 
 

Vid protokollet: Fredrik Bengtsson 
 
Justeras: Maria Strömnes och Gunilla Hamel 
 
 
 
  


